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Tidpunkt: 

22 september 2022 

Kl. 16:00-16:15 

 

Plats: 

Skype 

 
 

Jonas Naddebo Torun Boucher 

 
 

 

Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

  

Närvarande 

  

Beslutande ledamöter: 

Jonas Naddebo   (C) Ordförande  

Torun Boucher   (V) Vice ordförande  

Kristina Lutz    (M)    

Margareta Stavling   (S) 

 

Tjänstgörande ersättare: 

Marie Grundström    (MP) närvarande §5  

  

Frånvarande 

Diana Van Rabén (C), Steven Crosson (KD), Mariam Asghari (S)

  

 

Tjänstepersoner: 

Stadsarkivarie Lennart Ploom, Susanna Uppling och sekreterare 

Johan Bergkvist  

 

§ 1  Val av protokolljusterare 

 

Beslut 

Arkivutskottet utser Torun Boucher (V) att 

tillsammans med ordföranden Jonas Naddebo (C) 

justera dagens protokoll. 

 

§2 Anmälan av föregående protokoll 
 
 Beslut 

 Arkivutskottet beslutar att godkänna anmälan av 

protokoll nr 6/2022 från utskottets sammanträde 

den 18 augusti 2022.  

  



 Protokoll nr 7/2022 
  

 

 
 

 

Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

§3 Tertialrapport 2 2022 Stadsarkivet 

  Dnr SSA 2022/5576 

 

Beslut 

  Arkivutskottets förslag till beslut i kulturnämnden: 

- nämnden godkänner förvaltningens förslag till 

tertialrapport 2 2022 och överlämnar rapporten 

till kommunstyrelsen 

- nämnden begär omslutningsförändringar om 

2,0 mnkr till kommunstyrelsen för minskade 

intäkter och kostnader 

- ärendet justeras omedelbart 

 

§4 Funktionshindersrådens arbetssätt och 
organisation (KS 2021/1716). Svar på 
remiss från kommunstyrelsen  
Dnr SSA 2022/6279 

 
Beslut 

  Arkivutskottets förslag till beslut i kulturnämnden: 

- Kulturnämnden överlämnar förvaltningarnas 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar 

på remissen. 

- Ärendet justeras omedelbart. 

 
§ 5   Information och övriga frågor  

- Stadsarkivet har i år ett nytt uppdrag att nå 

yngre, blanda annat barn i förskoleklass och 

förskola. Utifrån resultatet av en fokusgrupp 

kommer Stadsarkivet ta fram ett erbjudande 

för i första hand förskoleklasser. 

 

Vid protokollet 

Johan Bergkvist 


